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Страна Maryland

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Among our current research and development activities is the development of the first-of-its-kind SolarWindow™ technology, which enables see-thru
windows to generate electricity by ´spraying´ their glass surfaces with the world´s smallest known organic solar cells. There are nearly 5 million
commercial buildings in America, according to the Energy Information Administration, and more than 80 million single detached homes. New Energy´s
patent-pending SolarWindow™ technology is under development for commercial application in such buildings.

We are also developing MotionPower™ technologies to generate sustainable electricity by capturing the excess kinetic energy produced by the
estimated 250 million cars, trucks, buses, and heavy commercial vehicles registered in America which drive more than 6 billion miles each day on our
nation´s roadways. New Energy´s engineering teams have successfully prototyped and durability tested our first-generation MotionPower™ energy
harvesters.
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Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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